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Szanowna Pani Radna  

 Odpowiadając na pytanie złożone na XLIV Sesji Rady Miejskiej informuję, 

że bieżąco analizujemy sytuację finansową placówek oświatowych.  

 Obecnie jedynie dyrektor Szkoły Podstawowej nr 1 im. Komisji Edukacji 

Narodowej w Koronowie zgłosiła zagrożenie w postaci niewystarczających 

środków finansowych na wynagrodzenia. Zgłoszenie to jest szczegółowo 

analizowane. Musimy bowiem pamiętać, że kierując się regułami finansów 

publicznych taka sytuacja nie powinna mieć miejsca. Każdy dyrektor placówki 

od stycznia zna plan finansowy jednostki i powinien dostosować do niego 

wydatki. Dlatego po wspomnianej analizie przyczyn niedostosowania się  

do reguł budżetowych zastosujemy odpowiednie środki aby zagrożenia 

dotyczące funduszu płac zlikwidować. 

Odnośnie nagród dla dyrektorów mogę jedynie wskazać, że są one 

finansowane z paragrafu 401 czyli środków przeznaczonych na finasowanie 

placówki. W sytuacji gdy wydatki nie są dostoswane do tych środków trudno 

mówić o drastycznych podwyżkach nagród. Powołane przez Panią przykłady 

ZOZ i MGOK nie są adekwatne bowiem wypłata nagród nie stanowiła żadnego 

zagrożenia płynności placówki. Co więcej dyrektorzy zapewnili takie warunki,  

że nie wpłynęły one na funkcjonowanie jednostki. Proszę zestawić z sytuacją 

placówek, w których może wystąpić zagrożenie dla funduszu płac. Oczywistym 

jest, że usunięcie takiego zagrożenia będzie miało absolutny priorytet przed 

podwyższeniem nagród. 
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